

CONFORMS
to the ORIGINAL DOCUMENTS

RÉPUBLIQUE DU TCHAD

PRÉSIDENCE DE LA RÉPUBLIQUE

MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES
DE L'INTÉGRATION AFRICAINE ET DES
TCHADIENS DE L'ÉTRANGER

SÉCRÉTARIAT D'ÉTAT

DIRECTION GÉNÉRALE DU MINISTÈRE

DIRECTION GÉNÉRALE DU PROTOCOLE D'ÉTAT

DIVISION DES PRIVILÉGES, DES IMMUNITÉS,
DES VISAS ET CARTES DIPLOMATIQUES

UNITÉ PROTOCOLE

Date: 06.05.2021.

Signature: 

وثائق دبلوماسية وتصاريح
 إدارة شؤون وليبيا
 إدارة شؤون الدولة
 الادارة العامة لرئيس الدولة
 لسد الامميات والخصائص
 وكتابات وبيانات الدبلوماسية



N° 15056 /PRM/AE/IATE/SE/DGM/DCP/EDPI/CD/2021

Le Ministère des Affaires Etrangères, de l'Intégration Africaine et des Tchadiens de l'Étranger (Direction Générale du Protocole d'État) de la République du Tchad présente ses compliments à la Commission Internationale des Droits de l'Homme au Tchad, et se référant à sa Note Verbale N° 001/IHRC/TCHAD/2020 du 30 Novembre 2020, relative à sa demande d'inscription en qualité d'Organisation Diplomatique Intergouvernementale, suivie de l'attribution d'un code d'indication pour l'immatriculation de ses véhicules, a l'honneur de l'informer que les Autorités Compétentes Tchadiennes marquent leur accord pour cette demande et lui accorde le code d'immatriculation « 145 » en *IT*.

Le Ministère des Affaires Etrangères, de l'Intégration Africaine et des Tchadiens de l'Étranger tient en outre, à informer à la Commission Internationale des Droits de l'Homme que pour toute demande d'immatriculation, les pièces suivantes des véhicules doivent être jointes :

- Copie Attestation de vente ;
- Copie Attestation de franchise ;
- Copie de la déclaration douanière D1 ou D3 ;
- Copie du certificat pour servir à l'immatriculation ;
- Projet de police d'assurance.

Le Ministère des Affaires Etrangères, de l'Intégration Africaine et des Tchadiens de l'Étranger (Direction Générale du Protocole d'État) de la République du Tchad saisit cette occasion pour renouveler à la Commission Internationale des Droits de l'Homme au Tchad, les assurances de sa haute considération.



N'djamena, le 12 JAN 2021

CONFORMS
to the ORIGINAL DOCUMENTS

CHAD REPUBLIC

Date.....06.05.2021 Signatur.....



PRESIDENCY OF THE REPUBLIC.

MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS, AFRICAN INTEGRATION AND CHADIANS ABROAD.
SECRETARIAT OF STATE.

GENERAL DEPARTMENT OF THE MINISTRY

GENERAL DIRECTORATE OF STATE PROTOCOL. DIVISION OF PRIVILEGES, IMMUNITIES,
VISAS AND DIPLOMATIC CARDS.

The Ministry of Foreign Affairs, African Integration and Chadians Abroad (Directorate General of State Protocol) of the Republic of Chad presents its compliments to the International Commission of Human Rights in Chad, and referring to its Note Verbale No 001 / IHRC / TCHAD / 2020, of November 30, 2020, relating to its application for registration as an Intergovernmental Diplomatic Organization, followed by the attribution of an indication code for registration of his vehicles, the honor to inform him that the Chadian Competent Authorities, agree to this request and grant him the registration code "145" in IT.

The Ministry of Foreign Affairs, African Integration and Chadians Abroad also wishes to inform the International Commission of Human Rights that for any registration request, the following vehicle documents must be attached.

- Copy of sales certificate.
- Copy of Certificate of Franchise.
- Copy of customs declaration D1 or D3
- Copy of the certificate to be used for registration
- Draft Insurance Policy.

The Ministry of Foreign Affairs, African Integration and Chadians Abroad (Directorate General of State Protocol) of the Republic of Chad takes this opportunity to renew to the International Commission on Human Rights, the Assurance of its highest consideration.

N'Djamena, January 21, 2021